
RADA POWIATU

INOWROClAWSKIEGO

B.R.0052-4-l/2007

PROTOKÓL NR 1/2007

posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki i
Sportu odbytego 8 stycznia 2007 roku. Obradom przewodniczyl p. Marek
Szubarga, przewodniczacy komisji.

Zaproszeni goscie:
1. p. Anna Berendt Skarbnik Powiatu
2. p. Ryszard Oczachowski Naczelnik Wydzialu Oswiaty, Kultury, Sportu i

Turystyki
3. p. Andrzej Florek Naczelnik Wydzialu Rozwoju i Promocji Powiatu.

Posiedzenie komisji rozpoczelo sie o godzinie 11.00, zakonczylo
o godzinie 12.15.

Obecni wedlug zalaczonej listy obecnosci, która stanowi zalacznik nr 1 do
niniej szego protokolu.

Porzadek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia oraz stwierdzenie quorum
2. Zaopiniowanie projektu uchwaly Rady Powiatu Inowroclawskiego w

sprawie przyjecia Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Powiatu
Inowroclawskiego na lata 2007- 2009.

3. Zaopiniowanie projektu uchwaly Rady Powiatu Inowroclawskiego w
sprawie uchwalenia budzetu Powiatu Inowroclawskiego na 2007 rok.

4. Ustalenia planu pracy Komisji na I pólrocze 2007 roku.
5. Sprawy biezace.

Ad. 1

Przewodniczacy komisji p. Marek Szubarga dokonal otwarcia posiedzenia.
Powital czlonków komisji oraz zaproszonych gosci. Na podstawie listy
obecnosci stwierdzil prawomocnosc obrad.
Przewodniczacy przedstawil porzadek obrad i zapytal, czy ktos z czlonków

komisji chcialby wniesc uwagi do proponowanego porzadku. Czlonkowie
komisji nie wniesli zadnych uwag, propozycji i zmian do porzadku obrad i
przyjeli go jednoglosnie.
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Ad. 2

Projekt uchwaly Rady Powiatu Inowroclawskiego w sprawie przyjecia
Wieloletniego Planu Inwestycyjnego na lata 2007 -2009 przedstawil p. Andrzej
Florek Naczelnik Wydzialu Rozwoju i Promocji Powiatu. Pan Naczelnik
uzasadnil potrzebe wywolania tej uchwaly i wniósl o jej pozytywne
zaopiniowanie (zalacznik nr 2 do protokolu).

Radna p. Krystyna Mrugaiska wskazala na brak zadan w zakresie inwestycji w
powiatowym systemie drogowym na lata 2007 - 2009 w Gminie Gniewkowo.
Poinformowala, ze w Gminie Gniewkowo stan dróg powiatowych jest fatalny i
zapytala, dlaczego w tym Planie nie ujeto Gniewkowa.

Naczelnik Rozwoju i Promocji Powiatu oraz Integracji z Unia Europejska
p. Andrzej Florek odpowiedzial, ze informacje dotyczace inwestycji w
drogownictwie pochodza w calosci z Zarzadu Dróg Powiatowych. To ZDP
ocenia stan techniczny dróg na terenie powiatu.

Wedlug radnego p. Piotra Czarnolewskiego pod pojeciem inwestycji
przedstawia sie w tym Planie rzeczy nowe, natomiast remonty dróg nie sa tutaj
wymiemane.

Naczelnik Rozwoju i Promocji Powiatu oraz Integracji z Unia Europejska
p. Andrzej Florek potwierdzil, ze sa tu rzeczy nowe.

Radny p. Andrzej Antoniewicz poinfonnowal, ze w Wieloletnim Planie
Inwestycyjnym pierwszej kolejnosci ujmuje sie te zadania drogowe, gdzie
zostaly uregulowane sprawy wlasnosci. Wieloletni Plan Inwestycyjny jest
dokumentem, na podstawie którego mozna sie ubiegac o srodki unijne. Radny
wyjasnil, ze inwestycje drogowe to takie inwestycje, gdzie robiona jest cala
struktura drogowa. Byc moze te drogi, o które mówila radna p. Krystyna
Mrugaiska sa ujete w remontach biezacych.

Skarbnik Powiatu p. Anna Berendt powiedziala, ze w WPI ujete sa zadania,
które beda wspólfinansowane przez samorzady gminne.

Przewodniczacy komisji poddal pod glosowanie przedlozony projekt uchwaly,
który zaopiniowano pozytywnie 4 glosami za, przy l glosie wstrzymujacym.

Ad. 3

Projekt uchwaly Rady Powiatu Inowroclawskiego w sprawie uchwalenia
budzetu Powiatu Inowroclawskiego na rok 2007 przedstawila Skarbnik Powiatu
p. Anna Berendt (zalacznik nr 3 do protokolu). Pani Skarbnik uzasadnila
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potrzebe podjecia tej uchwaly oraz szczególowo wyjasnila zapISY w
uzasadnieniu, jak i w zalacznikach do projektu uchwaly.

Radny p. Piotr Czarnolewski wskazal na str. 3 projektu uchwaly, gdzie z tytulu
doplaty do 1 godziny korzystania z hali sportowej w Powiatowym
Mlodziezowym Osrodku Sportu i Rekreacji w Kruszwicy przypisano kwote
97.166 zl. Zapytal, czy 1 godzina kosztuj e 97.166 zl., czy moze jest to
niefortunnie sformulowane.

Skarbnik Powiatu p. Anna Berendt odpowiedziala, ze jest to dotacja
przedmiotowa - doplata do l godziny w skali roku.

Radna p. Krystyna Mrugalska zapytala, jakie srodki finansowe w poprzedniej
kadencji wydatkowalo Starostwo na drogi i inne inwestycje w miescie
Inowroclawiu, Gminie Gniewkowo, Gminie Janikowo i w Gminie Kruszwica.

Pani Skarbnik poinformowala, ze stosowny material p. radnej przygotuje na
pismie.

Naczelnik Wydzialu Oswiaty, Kultury, Sporu i Turystyki p. Ryszard
Oczachowski powiedzial, ze jezeli chodzi o placówki oswiatowe to nie bedzie to
porównywalne w odniesieniu do wszystkich gmin, bo nie mamy zadnej
placówki w Gniewkowie i w Janikowie tylko w Kruszwicy. Hala sportowa byla
wybudowana przy 50% udziale finansowym z Gmina Kruszwica i tak tez
rozliczane sa koszty (w 50% czasu tygodniowo korzysta z tej hali mlodziez z
gimnazjum a w 50% mlodziez szkól ponadgimnazjalnych z terenu Gminy
Kruszwica).

Radny p. Andrzej Antoniewicz wyjasnil, ze bedzie budowana hala sportowa
przy III Liceum Ogólnoksztalcacym w Inowroclawiu, to statystycznie wyjdzie,
ze w tym roku i nastepnym zwiekszone zostana wydatki na oswiate w
Inowroclawiu. Wedlug radnego jest to zafalszowany obraz, bo jest to
koniecznosc.

Radna p. Krystyna Mrugalska podkreslila, ze w projekcie budzetu ciagle
pojawia sie Gmina Kruszwica. Zapytala, czy jest to priorytetowa Gmina?
Zapytala równiez, czy jest mozliwosc uzyskania mapy dróg powiatowych?

Naczelnik Wydzialu Oswiaty, Kultury, Sportu i Turystyki p. Ryszard
Oczachowski poinformowal, ze na terenie Gminy Kruszwica sa cztery placówki
oswiatowe - trzy szkoly i Osrodek Sportu i Rekreacji. Pan Naczelnik zaznaczyl,
ze brakuje srodków na zajecia pozalekcyjne, natomiast na remonty poza dwoma
placówkami zaplanowano równiez 100 tys. zl. na remonty awaryjne.
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Poinformowal, ze po zaleceniach z Sanepidu i Panstwowej Inspekcji Pracy
wiadomo jest, iz w dwóch jednostkach sa pewne zastrzezenia i te 100 tys. zl. nie
wystarczy na remonty.
Przewodniczacy komisji zapytal, jaka jest potrzebna kwota, aby na minimalnym
poziomie zabezpieczyc zajecia pozalekcyjne.

Naczelnik Wydzialu Oswiaty, Kultury, Sportu i Turystki p. Ryszard
Oczachowski poinformowal, ze na poziomie ubieglego roku jest to kwota okolo
140 tys. zl. na caly rok.

Przewodniczacy komisji zaproponowal wniosek, aby z rezerwy budzetowej
przeznaczyc 140 tys. zl. na zajecia pozalekcyjne (kólka zainteresowan, sks-y) w
szkolach i placówkach oswiatowych i poddal go pod glosowanie. Za wnioskiem
glosowal l radny i 4 radnych wstrzymalo sie.
Nastepnie przewodniczacy komisji poddal pod glosowanie powyzszy projekt
uchwaly, który zaopiniowano pozytywnie 4 glosami za, przy l glosie
wstrzymujacym.

Ad.4

Przewodniczacy komisji przedstawil projekt planu pracy komisji na I pólrocze
2007 rok. Czlonkowie komisji uzupelnili przedlozone propozycje i plan pracy
komisji przyjeli jednoglosnie pozytywnie (zalacznik nr 4 do protokolu).

Ad. 5

W sprawach biezacych przewodniczacy komisji poinformowal, ze Naczelnik
Wydzialu Rozwoju i Promocji Powiatu skierowal do Przewodniczacego Rady
Powiatu pismo z propozycja, aby z grona Komisji Edukacji, Kultury, Kultury
Fizycznej, Turystyki i Sportu desygnowac kandydata do Komisji Konkursowej,
która opiniuje wnioski skladane przez organizacje pozarzadowe aplikujace o
srodki z budzetu Powiatu. Pan Przewodniczacy zaproponowal kandydature
radnej p. Aliny Nowakowskiej, która wyrazila zgode na objecie wspomnianej
funkcji. Komisja jednoglosnie pozytywnie zaakceptowala powyzsza
kandydature·

Na tym posiedzenie zakonczono.

Protokolowala

r~. V-\' w't Ut(J~Jadwiga Antczak

Przewodniczacy
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